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To: @minvws.ni];IIENINEXECIEXEC @minvws. ni]
Cc: @minvws.nl]
From: )
Sent: Fri 9/18/2020 10:30:07 AM

Subject: RE: vraag teruggezet

Received: Fri 9/18/2020 10:30:07 AM

Moeten we zo specifiek gaan worden?

vr:IEE)EXER0 iv iVerzonden: vrijdag 18 september 2020 11:06

Aan: 51 5.12 | @minvws.nl>

cc: 5.1.20 )FC biIEEECRETE© minvws.ni>

Onderwerp: RE: vraag teruggezet

Afgesproken bij DPG’en overleg van 31 augustus! Minister wilde regionale cijfers op dashboard. GGD vond dat het wel in de

monitor voor intern gedeeld kan worden maar niet dashboard. Minister was het daar uiteindelijk wel over eens.

Onderstaande kunnen we denk ik wel delen.

@minvws.nl>

n>;EXEC @minvws.ni>

Onderwerp: RE: vraag teruggezet

Ok dat had ik niet meer zo scherp
Wanneer is dat zo afgesproken dan?

@ minvws.nl>

Verzonden: vrijdag 18 september 2020 09:06



553029

Aan: 51 512e | minvws.nl>

cc: 51.26 ) minvws.nl>;[EECSEEEEo invws.oi>
Onderwerp: RE: vraag teruggezet

EEEben deze beantwoord.

Ik denk omdat we de cijfers van NU wel per regio hebben, maar alleen tussen afname en uitslag.

En dat we in het verleden natuurlijk niet de cijfers per regio hebben... maar alleen een algemeen totaal cijfer van afspraak tot

uitslag.

Daarnaast zou de monitor ook niet gedeeld worden op het dashboard. Dus als je die hele tabel gaat delen met de 2% Kamer, dan

ga je echt volledig in tegen afspraken met de GGD'en om de prestatie Niet naar buiten te brengen.

(ofjij moet op dat laatste punt meer weten over laatste stand van zaken..)

Beleidsmedewerker Testen - Team Testen en Traceren - VWS

T: 06

EB: minvws.nl

Van: 51  5.1.2e ) JEEESl © minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 18 september 2020 02:05

aan:ICED)<BEEEDM© invis n>
Onderwerp: vraag teruggezet

Ha REL)

Ik heb een Kamervraag teruggezet naar jou. Wil je nog even kijken naar vraag 8? Waarom geven we gewoon de cijfers niet? Ik

weet dat ze nu niet ok zijn ,maar goed: feiten zijn feiten. We kunnen wel laten zien dat ze een paar weken geleden prima waren

ook.

Gr

@minvws.nl


